
 
Zápis č. 7/2024 

ze zasedání Zastupitelstva obce Mezná, konaného 
dne 29. 11. 2024 v 18.00 budově OÚ  

   
Č.j. 647/2024/MEZ 
 
Přítomni: Soňa Kukačková, Iveta Majerová,  Ing. Václav Pražma, Mgr. Jana Drsová  
                 Tomáš Bronec 
Omluven:  Ing. Radek Peržilka, Vladislav Petržilka 
Hosté: viz příloha zápisu 
Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 
Zápis provede: Ing. Václav Pražma 
 
Ověřovatel zápisu: Mgr. Jana Drsová, Tomáš Bronec 
 
Program zasedání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
3. Usnesení z minulého zasedání 6/2024 
4. Rozpočet  obce na rok 2025 
5. Kultura a sport v obci v roce 2024 a 2025 
6. Plán činnosti na rok 2025 
7. Jmenování inventurní komise, termíny inventury 2024 
8. Jmenování kronikáře obce na rok 2025 
9. Jmenování pokladníka na rok 2025 
10. Jubilanti v roce 2025 
11. Rozpočtové opatření č. 8 
12. Dodatek ke smlouvě s Rumpold s.r.o. 
13  Nabídka firmy Cetin na optický kabel 
14. Různé 
15. Diskuze, závěr 
 
 
7/01/2024  
Starostka Soňa Kukačková přivítala zastupitele, hosty a zahájila zasedání, přečetla program 
zasedání.  
  
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
7/02/2024 
Starostka Soňa Kukačková jmenovala zapisovatele Ing. Václava Pražmu, ověřovatele zápisu  
 Mgr. Janu Drsovou a Tomáše Bronce  
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu schvaluje. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 



 
 
 
 
 
 
7/03/2024 
Ing. Václav Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání. 
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo usnesení z minulého zastupitelstva schvaluje. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
7/04/2024 
Starostka Soňa Kukačková  předložila rozpočet obce na rok 2025, viz příloha k zápisu. 
Rozpočtové příjmy: 3 148 805 Kč 
Rozpočtové výdaje: 2 765 293 Kč 
Plánovaný rozpočet bude přebytkový, zastupitelé souhlasí bez připomínek a výhrad.   
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s rozpočtem obce na rok 2025, bez připomínek a výhrad. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
7/05//2024 
Mgr. Jana Drsová seznámila zastupitele s činností v obci v oblasti sportu a kultury v roce 
2024, viz příloha k zápisu. 
Dále přečetla návrh činnosti v roce 2025. Navrhuje zařadit novou akci Bramboriáda na říjen 
roku 2025. 
Zastupitelé zprávu berou na vědomí. 
 
 
7/06/2024 
Místostarostka Iveta Majerová seznámila zastupitele s plánem činnosti na rok 2025. 
1/ Pokračování v projektu vodovodu a žádost o dotaci. 
2/ U návesního rybníka opravit stavidlo, nahradit novými prkny 
3/ Oprava a renovace dveří u kapličky a nový nátěr. 
4/ Obnova a oprava prvků na dětském hřišti. 
5/ Obecní pozemek u rybníka Zuzaňák, odstranění náletu a jeho revitalizace 
6/ Obecní cesta pod rybníkem Bejkovec, odstranění náletů a obnova cesty ke mlýnu U 
Machů. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s plánem práce v obci na rok 2025. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
7/07/2024 
Starostka Soňa Kukačková přednesla návrh inventurní komise  za rok 2024, ve složení: 
Ing. Radek Petržilka-předseda, členové Vladislav Petržilka a Tomáš Bronec. 
Zastupitelé s návrhem souhlasí. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schvaluje inventurní komisi a  termíny její činnosti v roce 2024 a 2025. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 



 
 
7/08/2024 
Starostka Soňa Kukačková jmenovala kronikáře obce Mezná na rok 2025 Ing. Václava 
Pražmu  
. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo  souhlasí s návrhem do funkce kronikáře obce Mezná, funkci bude vykonávat 
Ing. Václav Pražma.   
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
7/09/2024 
Starostka Soňa Kukačková jmenovala pokladníka obce Mezná na rok 2025 Ing. Václava 
Pražmu.  
. 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo  souhlasí s návrhem do funkce pokladníka obce Mezná, funkci bude vykonávat 
Ing. Václav Pražma.   
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
7/10/2024 
Starostka Soňa Kukačková  seznámila zastupitele s jubilanty na rok 2025. Každý dostane od 
obce dárkový poukaz v hodnotě 500 Kč, ale nesmí být dlužníkem obce. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s dárkovým poukazem v hodnotě 500 Kč 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
7/11/2024 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č 8, zastupitelstvo 
bere na vědomí. 
 
7/12/2024 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s dodatkem ke smlouvě s Rumpold s.r.o. 
Jedná se o zvýšení nákladů na likvidaci a uložení odpadů. Pro obec to přinese zvýšení nákladů 
na odvoz a likvidaci odpadů o 3 procenta. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s dodatkem ke smlouvě 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
   
7/13/2024 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s nabídkou firmy CETIN. Jedná se o 
položení optického kabelu, nejkvalitnější a nejmodernější technologii datového přenosu. 
V první fázi nabízí instalaci kabelu od Nové Vsi ke staré hospodě na sloupech. Později bude  
optický kabel položen spolu s instalací vodovodu po celé obci. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s realizací optického kabelu od firmy CETIN 
Hlasování: ano 5 , ne 0, zdržel se 0 
 
 
 
 



 
7/14/2024 
Různé 
Starostka Soňa Kukačková se zeptala Tomáše Bronce, zda bude zajištovat Mikulášskou 
nadílku. Tomáš Bronec slíbil, že Mikulášskou nadílku zajistí stejně, jako loni. 
Starostka Soňa Kukačková informovala zastupitele, že prohrnování sněhu v obci Ing. Radek 
Petržilka v nastávající zimě zajištovat nebude ze zdravotních důvodů. 
Prohrnování sněhu bude zajištovat firma Beta Agro. 
 
 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele se stavem přípravy vodovodu v obci. 
1/ Územní rozhodnutí nabylo právní moci 
2/ Rozpočty na přípojky k nemovitostem má obec k dispozici. 
3/ Čeká se na výzvu na dotaci této stavby 
 
Starostka Soňa Kukačková navrhuje kyvadlovou houpačku na dětském hřišti zlikvidovat, je 
vážně poškozená. Ostatní prvky opravit a aplikovat nové nátěry. 

 
  

7/15/2024 
Diskuze: 
Pan Jiří Švarc navrhuje, aby se s rekonstrukcí stavidla návesního rybníka zhotovil přepad u 
ústí kanalizace do návesního rybníka, pro zachycení a odstranění naplaveného bahna, 
zastupitelé souhlasí. 
Ing. Václav Pražma oznámil, že kronika za rok 2023 bude hotová do 10. prosince a navrhuje 
její prezentaci o Vánocích, nejlépe na den zpívání koled, zastupitelé souhlasí. 
Na závěr popřála starostka Soňa Kukačková všem hodně zdraví a štěstí do nového roku 2025. 
 
  
 
Starostka: Soňa Kukačková 
 
 
 
Vyhotovil: Ing. Pražma Václav 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Tomáš Bronec                                                                                   


